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Zápisnica 

 

zo zasadnutia Komisie sociálnych vecí a bezpečnosti pri Mestskom zastupiteľstve 

zo dňa 19.06.2024 konaného v malej zasadačke Mestského úradu Rajecké Teplice 

 

 

Prítomní:                      Meno a priezvisko                                        Podpis 

 

                                      Mgr. Katarína Baďurová                  ..............v. r. .................. 

        

                                      PharmDr. Mária Masaryková          .......  ospravedlnená ....... 

 

                                      Mgr. Zdenka Matejová                    .............. v. r. .................. 

 

                                      Ing. Elena Bohdalová                      ............... v. r. ................. 

 

                                      Ing. Martin Meliš                             ......  ospravedlnená ........ 

 

                                      Ing. Jozef  Sedliak                           .............. v. r. .................. 

 

 

Zapisovateľ:               Mgr. Monika Leváková                    ...............v. r. .................. 

                                      

 

 

 

 

Program:   

1. Otvorenie a privítanie členov komisie 

2. Aktuálne informácie o  Zariadení pre seniorov Harmónia 

3. Prevádzkový a Sanitačný poriadok pre ZpS Harmónia 

4. Návrh cenníka služieb poskytovaných v ZpS Harmónia  

5. Informácia o projekte „Podpora opatrovateľskej služby“. 

6. Žiadosť o poskytnutie finančného príspevku od neverejného poskytovateľa sociálnych 

služieb pre 2 obyvateľky mesta Rajecké Teplice, umiestnené v takomto zriadení.  

7. Rôzne  

8. Diskusia 

9. Záver       

 

Začiatok zasadnutia: 16.30 h 

.  

Bod č. 1: Otvorenie a privítanie členov komisie 

Zasadnutie viedla pani Mgr. Katarína Baďurová – predsedníčka komisie, ktorá na úvod 

privítala prítomných členov komisie a oboznámila členov komisie s programom rokovania. 

Konštatovala, že komisia je uznášaniaschopná, prítomní sú 3 členovia, pani PharmDr. Mária 

Masaryková a pán Ing. Martin Meliš sa ospravedlnili. Overovateľom zápisnice je pani Mgr. 

Zdenka Matejová. 
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Bod č. 2: Aktuálne informácie o Zariadení pre seniorov Harmónia 

Mgr. Monika Leváková informovala o aktuálnom dianí v Zariadení pre seniorov Harmónia. 

Dňa 07.06.2024 od 10:00 do 16:00 hod. sa v  zariadení konal Deň otvorených dverí. Prišlo cca 

65 ľudí. Viacerí prejavili záujem, následne kontaktovali sociálny referát mesta a sú 

zaznamenaní v poradovníku. Dňa 19.06.2024 sa uskutočnilo výberové konanie na pozíciu 

vedúci zariadenia pre seniorov, kde bola vybratá vedúca zariadenia. V mesiaci júl prebehnú 

stavebné úpravy v interiéri - I. NP, týkajúce sa oddelenia výdajne jedla od obývačkovej časti. 

Uvedená úprava priestorov na podnet RÚVZ bude vnímaná ako dostatočne odstránenie 

nedostatkov k sprevádzkovaniu samotného zariadenia. Naďalej pripravujeme 

a kompletizujeme dokumentáciu pre RÚVZ a uvedenie priestorov do prevádzky, registráciu 

zariadenia na ŽSK Žilina. Zároveň oslovujeme sponzorov o pomoc na dovybavenie interiéru. 

Na MZ dňa 27.6.2024 bude predložené VZN z návrhom cenníka, ktoré je povinnou prílohou 

registrácie zariadenia. Cenník je vypočítaný z reálnych nákladov, bez príspevku mesta 

prijímateľom sociálnej služby. 

 

Hlasovanie komisie: 

 

Stanovisko  Za  Proti Zdržal sa 

Komisia zobrala informáciu 

o ZPS Harmónia na vedomie. 

Mgr. Katarína 

Baďurová,  

Ing. Elena Bohdalová 

Mgr. Zdenka Matejová,  

  

 

 

Bod č. 3: Prevádzkový a Sanitačný poriadok pre ZpS Harmónia  

Mgr. Monika Leváková oboznámila s obsahom  vytvorených smerníc - Prevádzkový 

a Sanitačný poriadok, potrebných  k uvedeniu priestorov ZpS Harmónie do prevádzky. Komisia 

po preštudovaní dokumentov nenašla vážne nedostatky v spomínaných smerniciach. 

Odporučila však ešte skonzultovanie s RÚVZ. A skontrolovanie jednotlivých častí smernice 

Prevádzkového poriadku podľa vyhlášky č. 259/2008 Z. z., Vyhláška Ministerstva 

zdravotníctva Slovenskej republiky o podrobnostiach o požiadavkách na vnútorné prostredie 

budov a o minimálnych požiadavkách na byty nižšieho štandardu a na ubytovacie zariadenia. 

 

Hlasovanie komisie: 

 

Stanovisko  Za  Proti Zdržal sa 

Komisia zobrala informáciu 

o uvedených smerniciach na 

vedomie. 

Mgr. Katarína 

Baďurová,  

Ing. Elena Bohdalová 

Mgr. Zdenka Matejová,  

  

 

 

Bod č. 4: Návrh cenníka služieb poskytovaných v ZpS Harmónia 

Mgr. Monika Leváková informovala o Cenníku pre služby, ktoré budú poskytované v ZpS 

Harmónia. Vzhľadom na to, že štát bude na 1. rok fungovania zariadenia prispievať len sumou 

ako na IV. stupeň odkázanosti, bez rozdielu skutočného stupňa odkázanosti PSS, na prvý rok 

vyšli celkové náklady na jedného PSS v Harmónii na 1670 eur. Po odrátaní príspevku od štátu 

na IV. stupeň odkázanosti je úhrada 1218 eur 2 posteľová a za jednoposteľovú izbu 1290 eur, 
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bez participácie mesta. Predmetom Finančnej komisie a následne i zastupiteľstva bude 

prerokovanie a stanovenie finančného príspevku zo strany mesta na PSS, ktorý bude 

obyvateľom Rajeckých Teplíc poskytovaný.  

Členovia komisie sa zaujímali o: 

- Personálne zabezpečenie  

- Dovoz stravy 

- Uloženie cenných vecí  

- Výšku financií potrebných na dozariadenie ZPS 

Mgr. Monika Leváková členov komisie informovala, že v zariadení je plánovaný odborný 

personál v zložení zdravotná sestra (plný pracovný úväzok), sociálny pracovník a vedúca 

zariadenia (polovičný pracovný úväzok v ZPS Harmónia, polovičný pracovný úväzok sociálne 

oddelenie mesta a spoločný obecný úrad), v ZPS bude pracovať 4,5 opatrovateliek a 0,5 úväzku 

upratovačka. Odborný personál bude v zariadení počas denných smien. Cieľom navrhovanej 

organizačnej štruktúry je zvýšiť celkovú úroveň sociálnych služieb v meste Rajecké Teplice, 

nielen služba ZpS Harmónia, ale i ostatné služby, týkajúce sa sociálnej oblasti v meste. 

Dovoz stravy máme v súčasnosti zabezpečený zo CSS Tau Turie, ale o dovoze stravy, v záujme 

ušetrenia finančných prostriedkov na dopravu, rokujeme s kúpeľmi. 

Zariadenie disponuje trezorom na úschovu cenných vecí, čo nám vyplýva zo zákona 448/2008 

o sociálnych službách. Pani Mgr. Matejová vyjadrila názor že suma za úschovu cenných vecí 

je vysoká. Cena za uloženie cenných vecí v trezore je stanovená na 1,50 eur/deň, nakoľko 

s úschovou vecí je spojená veľká administratívna záťaž, čo potvrdila aj pani Bohdalová. 

Výšku finančných prostriedkov nevieme presne vyčísliť, nakoľko v našom záujme je získať čo 

najviac vecí darom, alebo sponzorsky, priebežne oslovujeme možných darcov, máme 

vytvorený aj zoznam organizácií poskytujúcich služby na území mesta, ktoré plánujeme 

v blízkej dobe osloviť o poskytnutie daru, alebo sponzorského príspevku. To, čo nezískame 

týmto spôsobom, budeme nútení zakúpiť, financovanie bude prednostne zabezpečené 

z projektu na opatrovateľskú službu. 

 

Hlasovanie komisie: 

 

Stanovisko  Za  Proti Zdržal sa 

Komisia zobrala informáciu 

o cenníku pre ZpS Harmónia 

na vedomie a odporúča 

Mestskému zastupiteľstvu na 

prerokovanie. 

Mgr. Katarína 

Baďurová,  

Ing. Elena Bohdalová 

Mgr. Zdenka Matejová,  

  

 

 

Bod č. 5: Informácia o projekte „Podpora opatrovateľskej služby“. 

Mgr. Monika Leváková informovala o dohode s UPSVR o poskytnutí podpory opatrovateľskej 

služby na roky 2024-2025. Mesto touto cestou získa 39 396,24 eur. Finančné prostriedky budú 

refundované na základe počtu opatrovaných hodín a postupne budú zapájané do rozpočtu. 

Prednostne sa budú používať na dofinancovanie vybavenia a stavebných úprav v ZpS 

Harmónia. Prvá platba, za mesiace január – apríl 2024, bola  vo výške 13 tisíc a bude použitá 

v ZpS Harmónia na: oddelenie kuchyne na I. NP, na zakúpenie 2 umývačiek, chladničky do 

ambulancie, dobudovanie plotu okolo zariadenia a doplnenie zabezpečovacieho systému - 

požiarny alarm, ktorý pri kolaudácii požadovali požiarnici.  
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Hlasovanie komisie: 

 

Stanovisko  Za  Proti Zdržal sa 

Komisia zobrala informáciu 

o projekte na vedomie. 

Mgr. Katarína 

Baďurová,  

Ing. Elena Bohdalová 

Mgr. Zdenka Matejová,  

  

 

 

Bod č. 6: Žiadosť o poskytnutie finančného príspevku od neverejného poskytovateľa 

sociálnych služieb pre 2 obyvateľky mesta Rajecké Teplice, umiestnené v takomto 

zariadení. 

Vzhľadom na predchádzajúce neodsúhlasenie na zastupiteľstve, nie sú finančné prostriedky na 

tento účel v roku 2024. Pani Ing. Elena Bohdalová navrhla odpovedať na uvedené žiadosti 

požiadaním o vyčíslenie nákladov a navrhnúť im možnosť ubytovania v už novovzniknutom 

zariadení pre seniorov Harmónia od 01.01.2025. 

 

Hlasovanie komisie: 

 

Stanovisko  Za  Proti Zdržal sa 

Komisia zobrala informáciu 

o žiadostiach na vedomie 

a odporučila vyššie uvedený 

postup. 

Mgr. Katarína 

Baďurová,  

Ing. Elena Bohdalová 

Mgr. Zdenka Matejová,  

  

 

Bod č. 7: Rôzne 

V bode rôzne nebolo nič na prerokovanie.  

 

Bod č. 8: Diskusia 

V rámci diskusie komisia 

 

Bod č. 9: Záver 

Predsedníčka komisie poďakovala prítomným za účasť a ukončila zasadnutie komisie. 

 

Zasadnutie ukončené: 18.00 h.      

 

V Rajeckých Tepliciach 24.06.2024    

 

Zapísala: Mgr. Monika Leváková 

 

 

                                                             ........................................................................... 

                                                             Predsedníčka komisie, Mgr. Katarína Baďurová 

 

 

 

                                                             .................................................................... 

                                                             Overovateľ zápisnice, Mgr. Zdenka Matejová 


